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Kopica delegatskih vprašanj
Nejasen družbeni dogovor o štipendljski
politiki - Sprejeto poročilo o delu
občinskega javnega tožilstva

Skoraj enak dnevni red pri
vseh treh zborih občinske
skupŠČine je povzročil, da so
se zbori na aprilski seji po dol-
gem času spet sestali istoča-
sno v veliki dvorani Družbene-
ga doma Stadion. Uvodni go-
vor ob obravnavi ocene akcije
»zaključni računi 1978« in na-
daljnje naloge v izgradnji druž-
benoekonomskih odnosov v
združenem delu naše občine
je imel predsednik občinskega
sindikalnega sveta Marko Koc-
jan. Vsi trije zbori so soglasno
sprejeli sklep, da naj akcija po-
stane sistemska naloga v okvi-
ru uresničevanja določil zako-
na o združenem delu.

Obravnavanje predloga
družbenega dogovora o šti-
pendijski politiki v SRS je pre-
neslo več konkretnih pa tudi
kritičnih ugotovitev. Vsebin-
sko predlog ne prinaša spre-
membe položaja Studenta,
opredeljenega predvsem kot
bodočega delavca. Že leta
1974 smo sprejeli družbeni do-
govor o štipendiranju, ki naj bi.

slehernemu študentu omogo-
čil Štipendiranje. V naši občini
stanje ni zadovoljivo. še pose-
bej je neugodno v organizaci-
jah združenega dela družbenih
dejavnosti, ki praktično jemte-
jo kadre gospodarskim dejav-
nostim, čeprav same v njihov
razvoj ne vlagajo ničesar. No-
vim družbenem dogovoru ni
nič omenjeno o ureditvi stanja
na tem področju, Poleg tega
predvideva dogovor denarno
nagrajevanje študija, ki bo te-
meljilo na ocenah, čeprav te
sploh niso merilo uspešnosti
študija, še manj pa bodočega
delavca. Na drugi strani pa so
ukinjeni dodatki za hitrost štu-
dija, kar je glede na nesistem-
sko ureditev na tem področju
vprašljivo. Prav tako je vpraš-
Ijivo omejevanje kadrovskih
štipendij z nekimi cenzusi.
Kmalu bomo sprejeli zakon o
usmerjenem šolstvu. Novi
družbeni dogovor o štipendij-
ski politiki bo z njim gotovo v,
nasprotju, zato ga bo potrebno
ponovno usklajevati. Občinska

skupščina je predlog dogovo-
ra sicer sprejela, vendar z
vzdržanimi gfasovi mladih raz-
pravljalcev.

Predlog dogovora o usklaje-
vanju merit za določanje nado-
mestila za uporabo stavbnega
zemljišča obravnava le pozitiv-
na merila pri točkovanju, ne-
gativnih, kot na primer one-
snaževanje okolja novega
obrata, pa ne. Delegati so
predlog ob pojasnilu, da bodo
negativne točke zajete v kon-
kretnem odloku našeobčinske
skupščine, sprejeli.

Poročilo o delu občinskega
javnega tožilstva ter ocena sta-
nja varnosti na področju kaz-
nivih dejanj v lanskem letu, ka-
že, da se obseg kriminalitete v
Ljubljani ni povečal. Nekatere
najlažje oblike kaznivlh dejanj
so prenehale in so postale pre-
krški. Strukturno je bil kriminal
opredeljen s prometom in pre-
moženjskimi kaznivimi dejanji,
kjer se soočamo z napakami
varnostne kulture nas vseh.
Porast preiskovalnih zadev za
39 odstotkov je posledica za-
konodajnih sprememb, ki stcer
z nekaterimi kvalitetnimi reši-
tvami ne omogočajo Siršega

neposrednega obtoževanja.
Posledice so v občutni upoča-
snitvi postopka. Gfede na izre-
čene sodbe se je obsodilnost
povečala na preko 80 odstot-
kov. V razpravi je delegat Iskre
ozd Tela krttiziral informacijo,
ki je bila podana v poročilu, da
so v tej ozd delavci s posebni-
mi pooblastili uničili skoraj
100 glasovnic in objavili lažen
izid referenduma. Sam pa je
kar na hitro predlagal posto-
pek krive ovadbe. Občinski
javni tožilec je takoj odgovoril,
da se mora v skladu z zakoni-
tostjo začeti postopek za ugo-
tovitev resničnosti ovadbe.
Glede na to, da mora javno to-
žilstvo namenjati posebno po-
zornost varstvu aamoupravnih
pravtc, je bila informacijadana
v poročilo. Postopek je v teku.
Lahko pa ugotovimo, da brez
dima ni ognja.

Neobičajno dolga je bila na
seji točka, vprašanja in odgo-
vori delegatov. Tako so spra-
ševli, zakaj je potreben tako
močan poseg v naravo v zvezi
s traso novega daljnovoda,
kakšen je bil kriterij za udele-
žence v družbenih svetih, za-
kaj Se naprej dvojno plačeva-
nje prispevka za zaklonišča,
zakaj je športni center na Ježi-
ci odprt le za tekmovalce in
zakaj nima zgrajenih umival-
ntc, kaj je s podhodi za pešce,
ki so bili že zdavnaj obljubljeni
pri Gospddarskem razstavi-
šču, zakaj ne bo podhod na
Linhartovi cesti zgrajen v roku,
zakaj v Ptavi laguni ni predvi-
dene špecerijske trgovine. Po-
leg tega so predlagali, naj bo v
družbenem svetu za varstvo
okolja delegat iz Ijubljanjske
gospodarske zbornice in da
naj komunalna skupnost obja-
vi urnik pranja ulic. Delegati
tudl niso bili zadovoljnl s
splošnimi odgovori pristojnih
služb na konkretna vprašanja v
Zboru delegatov.


